
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 29/3/2022

Obrady rozpoczęto 30 maja 2022 o godz. 08: 00, a zakończono o godz. 09: 06 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. LilIa Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył

Komisji.
obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Wojciech Owczarek

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

b) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",
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c) zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez
zmianę siedziby,

d) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2022-2027,

e) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

t) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 26 maja 2021 roku.
4. Przyjęcie protokołów wraz z wnioskami z przeprowadzonych kontroli.
5. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

Projekt uchwały omówił Jerzy Grodzki - Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Paweł Pękala, Robeli Plech
NIEOBECNI (1)
Wojciech Owczarek

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

Projekt uchwały przedstawiła Izabela Kaliś - Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki zapytał, jaka jest skuteczność działalności WTZ,
czy osoby po odbyciu terapii, rehabilitacji, zdobyciu nowych umiejętności trafiają na rynek
pracy i są w stanie się usamodzielnić.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Izabela Kaliś

odpowiedziała, że z tego, co jej wiadomo jest to nieliczna grupa osób, która najczęściej

podejmuje zatrudnienie w warunkach pracy chronionej np. w Zakładzie Aktywności

Zawodowej. Dodała, że w 2021 nikt nie rozpoczął samodzielnej pracy na otwartym rynku
pracy.
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Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zwrócił się z prośbą o przygotowanie informacji
jak sytuacja wyglądała na przestrzeni ostatnich lat.

Na tym dyskusje zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii
Zajęciowej w Końskich działającego przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu
"Wszechnica Konecka",

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Wojciech Owczarek

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez
zmianę siedziby,

Projekt uchwały omówił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydzialu Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, kiedy planowane jest przeruesieme
siedziby poradni do budynku Starostwa Powiatowego.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
poinformował, że siedziba zostanie przeniesiona z dniem 1 stycznia 2023 r., ponieważ muszą

zostać spełnione wszystkie zapisy ustawowe, natomiast zajęcia prawdopodobnie będą

odbywać się w nowej siedzibie od września br.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał o wysokość kosztów wynajmu
pomieszczeń na potrzeby poradni.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
odpowiedział, że koszty wynoszą około 4 000 - 4500 zł miesięcznie.

Na tym dyskusje zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształceniaPoradni Psychologiczno
Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę siedziby.
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Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Wojciech Owczarek

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,

Projekt uchwały przedstawiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027 .

Wyniki głosowania
ZA : 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Paweł Pękala, Robert
Plech
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (1)
Wojciech Owczarek

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

Projekt uchwały omówiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Paweł Pękala zapytał czy w związku z ogłoszoną na początku stycznia tego roku
przez Urząd Wojewódzki w Kielcach listą rankingową projektów, które otrzymały

dofinansowanie w ramach funduszu autobusowego powiat będzie korzystał z tej dotacji,
ponieważ nie widzi w budżecie środków na ten cel.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że na chwilę obecną nie otrzymała

umowy, dlatego środki nie mogły się znaleźć w budżecie, ale słyszała, że był problem
z ogłoszeniem postępowania. Dodała, że o szczegóły można zapytać naczelnika Wydziału

Komunikacji i Transportu, który jest odpowiedzialny za realizację zadania.
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Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, jaki wpływ na budżet będzie miał

wzrost wynagrodzeń nauczycieli biorąc pod uwagę sytuację finansową w oświacie.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że otrzymała decyzję odnośnie

części oświatowej subwencji ogólnej i jeśli dobrze pamięta to kwota wynosi około 1.100.000
złotych na skutki podwyżek. Dodała, że były prowadzone rozmowy z dyrektorami, które
miały na celu wygenerowanie pewnych oszczędności, natomiast nie wie jak będzie się

kształtował nowy arkusz organizacyjny, który merytorycznie analizuje Wydział Polityki
Społecznej , Oświaty i Zdrowia. Zwróciła uwagę, że Powiat Opoczyński dokłada do oświaty

od 1.5000.000 do 2.000.000 złotych, a Powiat Konecki dołożył ponad 11 milionów złotych

i w tej kwocie nie ma wydatków majątkowych.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, w jakim terminie może Pani Skarbnik
przygotować analizę, czego należy się spodziewać do końca roku i w przyszłym, ponieważ

pewne decyzje będą rzutowały na dalsze stanowiska dotyczące planów finansowych
i przeznaczenia środków na inne cele.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że robiła wstępną analizę w miesiącu

maju, ale nie był jeszcze zatwierdzony arkusz organizacyjny. Żeby mówić o konkretach musi
zwrócić się do księgowych, aby policzyły skutki w oparciu o zatwierdzony projekt arkusza
organizacyjnego. Dlatego uważa, że z końcem czerwca prawdopodobnie będzie mogła taką

analizę przedstawić.

Radna Dorota Duda zapytała, z czego wynika rozmca dopłaty pomiędzy Powiatem
Koneckim i Opoczyńskim, ponieważ jej się wydaje, że Powiat Opoczyński dysponuje
mniejszą ilością szkół o takiej specyfice kształcenia jak w Powiecie Koneckim gdzie
są laboratoria i podziały na grupy.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że porównała powiat do Powiatu
Opoczyńskiego, ponieważ ma porównywalny budżet.

Radna Dorota Duda zapytała, co jest przyczyną.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz podkreśliła, że należy zrobić analizę arkuszy,
ponieważ są klasy, w których są trzy różne kierunki kształcenia, natomiast nie wie, jakie
ma Powiat Opoczyński klasy i kierunki kształcenia.

Radna Dorota Duda dodała, że istotny jest motyw, dlatego zapytała, z czego wynika,
że Powiat Opoczyński tak mało dopłaca do oświaty.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że w jej ocenie różnica wynika z arkuszy
organizacyjnych, dlatego należy dokonać analizy.

Radna Dorota Duda poprosiła o przybliżoną informację, z czego wynika ta różnica, czy
w Powiecie Opoczyńskim jest bardzo dużo dzieci, czy może nie ma takich kierunków
jak w naszych szkołach.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że przekaże sprawę do wydziału

merytorycznego.
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Radna Dorota Duda podkreśliła, że szkoły nigdy nie były dochodowe.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczzaznaczyła, że nikt nie mówi o dochodowości tylko
o tym czy powiat stać na to żeby dopłacić kilkanaście milionów do zadań tylko i wyłącznie
oświatowych w sytuacji, kiedy na ten rok udziały w podatku dochodowym od osób
fizycznych są mniejsze o 2 miliony w stosunku do roku ubiegłego .

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki resumując stwierdził, że zapytał o oświatę,

ponieważ problem jest złożony z kilku obszarów. Pierwszy dotyczy skutków finansowych dla
powiatu, ale też innych samorządów na terenie całej Polski. Decyzja o wzroście wynagrodzeń

ma skutek finansowy w budżecie, ponieważ subwencja, którą powiat otrzymuje nie pokrywa
wzrostu wynagrodzeń. Drugi skutek finansowy to inna specyfika każdej ze szkół i inne
arkusze oraz prowadzone zajęcia. Biorąc pod uwagę, że wszyscy chcą, aby młodzież uczyła

się w sposób nowoczesny nie ma możliwości uniknięcia problemów. Dlatego ważne jest, aby
analiza finansowa pokazała dwa obszary ten, na który samorząd nie ma wpływu oraz drugi
obejmujący arkusze organizacyjne, na które jednostki mają wpływ.

Na tym dyskusjęzakończono.

Przed przystąpieniemdo zaopiniowania projektu uchwały sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022r.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, CzesławKurcbart, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

f) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 26 maja 2021 roku.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego
z dnia 26 maja 2021 roku .

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Paweł Pękala, Robert Plech
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PRZECIW (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt Ile/zwały.

AdA.
Przyjęcieprotokołówwraz z wnioskami z przeprowadzonych kontroli.

Protokół z przeprowadzonej kontroli w Zespole Szkół Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich

przedstawiła Dorota Duda - Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki zaznaczył, że trudna sytuacja w oświacie trwa
od lat, ponieważ wymaga ona decyzji na wyższym szczeblu dotyczących sposobu
finansowania.

Radna Dorota Duda stwierdziła, że dużo środków przeznaczonych jest na indywidualne
nauczanie o którym nie ma mowy w arkuszu organizacyjnym, ponieważ we wrześniu

uczniowie przychodzą z orzeczeniami i wówczas należy zapewnić uczniowi zajęcia

ze wszystkich przedmiotów.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej
w Zespole SzkółPonadpodstawowych Nr 2 w Końskie/z.

Protokół kontroli Wydziału Promocji i Kultury Starostwa Powiatowego w Końskich

przedstawił Wojciech Owczarek - Przewodniczący Zespołu Kontrolnego.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia protokołu.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie protokołów wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej w Wydziale Promocji
i Kultury Starostwa Powiatowego w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: °
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Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół wraz Z wnioskami z kontroli przeprowadzonej
w Wydziale Promocji i Kultury Starostwa Powiatowego w Kotiskich.

Ad.5.
Sprawy różne.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zwróciła się z prośbą aby w dniach kiedy odbywają się posiedzenia
komisji oraz sesja Rady Powiatu były do dyspozycji osoby , które składają wnioski
o przesunięcie środków w budżecie aby mogli udzielić odpowiedzi na ewentualne pytania
radnych, ponieważ uważa, że Pani Skarbnik nie ma szczegółowej wiedzy na co środki zostaną

przeznaczone.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki stwierdził, że jest to słuszna uwaga, ponieważ
osoba składająca wniosek o przesunięcie środków zna swój temat dogłębnie, natomiast Pani
Skarbnik analizuje skutki finansowe i informuje o zagrożeniach, które się mogą pojawić.

Zaproponował termin kolejnego posiedzenia komisji tj . piątek godz.14.30 celem
przygotowania wniosku w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu.

Na tym dyskusje zakończono.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Ko~is' i R-ew.izyjnej
, ,/1 J~

. l.-(/ . 0~ 1

Michał Cichocki --

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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